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Zapisnik s 55.  sjednice Školskog odbora održane elektroničkim putem  19.4.2021. godine 

  

Zbog trenutne epidemiološke situacije predsjednica Školskog odbora sazvala je 55. sjednicu 
Školskog odbora elektroničkim putem sa sljedećim dnevnim redom : 

1. Prihvaćanje zapisnika s  54. sjednice Školskog odbora 

2. Rezime rada Školskog odbora 25.4.2017.-24.4.2021. 
 

Svi su  članovi  Školskog odbora mailom  obaviješteni o održavanju elektroničke sjednice. 
 
 
RAZRADA DNEVNOG REDA : 
 

1.U prvoj točki dnevnog reda članovi Školskog odbora jednoglasno su usvojili zapisnik s 54. 
Sjednice.  

2.U drugoj točki dnevnog reda v.d. ravnateljice iznijela je  rezime rada Školskog odbora u 
proteklom mandatu : 

„Rad  Školskog odbora 25.4.2017.-24.4.2021. godine 

Rad  ovog Školskog odbora u odnosu na prethodne sazive bio je specifičan posebno u svojoj 
zadnjoj godini rada. Zbog pandemije koja je svima promijenila način života i rad Školskog odbora 
morao se prilagoditi novonastalim uvjetima. Većina je sjednica održana elektroničkim putem , 
bilo je manje neposrednog druženja, ali to nije utjecalo da Školski odbor svoje zadatke ne 
odrađuje promptno i odgovorno sukladno svojim ovlastima. 

Tijekom protekle četiri godine mijenjali su se članovi Školskog odbora, neki su razriješeni na 
osobni zahtjev , nekima je mandat istekao zbog prelaska djeteta na daljnje školovanje, neki su 
otišli u mirovinu, a nažalost krajem prošle godine napustio nas je i gospodin Stanko Kancelar kojeg 
ćemo pamtiti po tome što je usprkos teškoj bolesti sudjelovao na elektroničkim sjednicama i 
pridonosio radu Odbora svojim konstruktivnim prijedlozima. 



Školski je odbor tijekom svog mandata odradio sve svoje zadatke : donosio Godišnje programe i 
Kurikulume odgojno-obrazovnog rada, usvajao opće akte te njihove izmjene i dopune, usvajao 
financijska izvješća, financijske planove i njihove izmjene, davao suglasnosti za zapošljavanje 
radnika, odlučivao o organizaciji produženog boravka, o cijeni školskog obroka, o iznajmljivanju 
školskih prostora, o reviziji knjižne građe, pratio stanje sigurnosti u školi, pratio analizu odgojno-
obrazovnih postignuća učenika škole, sudjelovao u rješavanju brojne problematike i uhvatio se u 
koštac sa svim izazovima koje nosi ovo vrijeme. 

I na kraju mandata posebno želim zahvaliti svim članovima ponaosob na radu, trudu i vremenu 
koji su izdvojili tijekom ovog mandata. Nadam se da će suradnja i dalje trajati , neki su članovi u 
postupku izbora novog Školskog odbora ponovo dobili povjerenje svojih kolega , s drugima 
nadamo se suradnji na nekim drugim nivoima.“ 
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